
Петар Кунић 

Изразио је незадовољство одговором Савјета министара БиХ на питање постављено на 

5. сједници Дома, одржаној 14. 07. 2011, и поновио питање које гласи:„Колико је 

укупно запослено државних службеника и намјештеника у извршним структурама 

(Савјету министара, органима државне управе и управним организацијама)? Посебно 

исказати државне службенике и намјештенике – колико је запослено у полицијским 

структурама БиХ (СИПА, Обавјештајна служба).“ 

 
 


